
Nová radnice, Mariánské nám. 2, jednací místnost 430 

14. května 2024, 14:00-16:00 

 

ZÁPIS 
ze 3. jednání Komise RHMP pro veřejnou dopravu 

 

Přítomní: Štěrba, Pejřil, Malík, Bělor, Fafejta, Šurovský, Pušman, Pospíšil, Scheinherr, Tomčík, Perun, 

Novotný 

Nepřítomní omluvení: Kališ, Sunegha, Zajíček, Pulda, Kouřímská, Brejška 

Nepřítomní neomluvení: Pávek, Brož 

 

Program jednání: 

1. Zahájení jednání a určení ověřovatele zápisu – 2 minuty 

2. Vltavská filharmonie a dopravní napojení – 30 minut 

3. Zastávky BUS na znamení – 30 minut 

4. Přístřešky na zastávkách MHD – 20 minut 

5. Aktuálně zahajované projekty tramvajových a trolejbusových tratí – 10 minut 

6. Různé 

 

1. Zahájení jednání a určení ověřovatele zápisu 

Předseda komise Martin Štěrba přivítal přítomné a navrhl jako ověřovatele zápisu Jana Šurovského. 

S návrhem všichni souhlasili stejně jako s přítomností pozvaných hostů. 

 

2. Vltavská filharmonie a dopravní napojení 

K tématu vystoupil Petr Perun (AFRY) a nad situačními výkresy představil řešení křižovatky, vedení 

komunikací, průjezdy vozidel VHD, řezy zastávkami tramvají, metra, materiálové řešení atd. Následná 

diskuse se týkala harmonogramu výluk, které se budou postupně týkat všech linek MHD v uzlu 

Vltavská. 

NÁVRH USNESENÍ: Komise RHMP pro veřejnou dopravu bere na vědomí aktuální stav příprav 

dopravního napojení Vltavské filharmonie.  

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ: 7 členů pro, 0 proti, 0 nehlasovalo; usnesení přijato 

NÁVRH USNESENÍ: Komise RHMP pro veřejnou dopravu má za to, že by severní vestibul metra Vltavská 

měl být zprovozněn před zahájením rekonstrukce jižního vestibulu. 

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ: 7 členů pro, 0 proti, 0 nehlasovalo; usnesení přijato 

 

3. Zastávky BUS na znamení 

S prezentací k tématu zastávek na znamení vystoupil Martin Fafejta (ROPID). Představil, jak tento 

charakter zastávek funguje v jiných městech v Česku i v zahraničí a zejména uvedl výhody a nevýhody 

tohoto režimu. Zdůraznil důležitost informační kampaně, která musí předcházet zavedení všech 

zastávek na znamení. 



Nová radnice, Mariánské nám. 2, jednací místnost 430 

14. května 2024, 14:00-16:00 

 
NÁVRH USNESENÍ: Komise RHMP pro veřejnou dopravu souhlasí se zavedením jednotného charakteru 

zastávek na znamení na území Prahy. 

VÝSLEDEK HLASOVÁNÍ: 6 členů pro, 1 proti, 0 nehlasovalo; usnesení nepřijato 

 

4. Přístřešky na zastávkách MHD 

Aktuální stav výměny přístřešků představil Tomáš Novotný (THMP). Od ukončení smlouvy s firmou 

JCDecaux v červnu 2021 THMP nastavily tempo postupné výměny, přičemž dosud bylo vyměněno cca 

700 přístřešků. Letos se očekává výměna dalších cca 60 kusů. Až 426 přístřešků může THMP dále získat, 

pokud s JCDecaux uzavře smlouvu o odkupu části závodu JCDecaux. V ideálním případě by tyto kusy 

nahradily dosluhující přístřešky v majetku DPP. 

V současnosti je zhruba 120 přístřešků vybavených digitální plochou pro zobrazování reklam, 400 

přístřešků citylight vitrínami (CLV) a 150 přístřešků je bez jakéhokoliv nosiče reklamy. 

 

5. Aktuálně zahajované projekty tramvajových a trolejbusových tratí 

K tématu promluvil Jan Šurovský (DPP). Zahájení výstavby trolejbusové infrastruktury se nejdříve 

předpokládá v lokalitách Jinonice, Strahov a Hanspaulka. U tramvajových projektů jsou 

v nejpokročilejší fázi projekty TT Pankrác a TT Václavské náměstí. V delší perspektivě pak následují TT 

Počernická, TT Libuš-Nové Dvory a TT Strahov. 

 

6. Různé 

Termín příštího jednání komise bude podřízen časovým možnostem náměstka primátora Zdeňka Hřiba. 

 

 

Zapisovatel: Kryštof Pejřil, tajemník komise 

Ověřovatel: Jan Šurovský, člen komise 

Předseda komise: Martin Štěrba 


